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متن پرسش

سلام و خسته نباشيد: استاد سوالي كه دارم اينه كه آيا در دين ما و مذهب شيعه چيزي به اسم سحر و

جادو وجود داره؟ با توجه به اينكه رواياتي رو امامان و بزرگان ديدم كه وجود همچين اتفاقي رو تاد

كرده بودن. مدتي قبل يك خانوم مشاور كه به نظرم حرفاي ديني قشنگي هم می زد به من گفتن كه

جادوت كردن و تا سحر رو باطل نكني شرايط زندگيت همينجوري ميمونه. يعني ممكنه كسي بتونه

تقديري رو كه خدا در نظر گرفته تغير بده؟ در اين صورت قدرت يک نفر ديگه و خواست يكي ديگه

مقدم بر اراده ي خدا نميشه؟ الان لازم هست من كاري كنم برای باطل كردن يک جيزي به اسم جادو؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عرایضی در کتاب «جایگاه جنّ و شیطان و جادوگر» شده است. کتاب بر

روی سایت هست. انشاءاالله با دقت کتاب را مطالعه فرماد جواب سؤالهایتان را مییابید. موفق

باشید


